
Olga Krut-Horonziak

Radna Rady Miasta

Wtoclawek

Wloclawek,dn.30. 11.2015r.

Pan

Marek Wojtkowski

Prezydent Miasta

Wloclawek

zwracam siq do Pana prezydenta o informacje w sprawie wykupu mieszkafi
komunalnych w zakresie:

o ile wniosk6w o wykup mieszkari zostafo zfo2onych do dnia 30,1r.20r.5
przez mieszkafic6w po nowelizacji uchwaty przyjqtej przez Radq Miasta
23 czerwca 2015 r.

o ile wniosk6w zostaio rozpatrzonych pozytywnie
r ile wniosk6w jest w trakcie rozpatrywania
o jakie wptywy do budietu miasta uzyskano z tytulu sprzeda2y mieszkari
. czy i ile zastosowano rozfoied na raty ceny wykupu mieszkania
e ile mieszkad wykupiono w obrqbie wsp6lnot mieszkaniowych
o ile mieszkaf wykupiono rub zfo2ono wniosek w obrqbie wsp6lnot

mieszkaniowych, gdzie miasto posiada udziat wiqkszo5ciowy
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